



Fruitylicious



A vibrant advertisement for blackberry shampoo. The top half features a dynamic splash of blue water with several fresh blackberries and green leaves scattered throughout. In the center, a small, clear plastic bottle of shampoo with a purple cap and a label featuring a blackberry illustration is shown. To the right, a cluster of ripe blackberries sits on a white surface, accompanied by a few green leaves. The background is a clean, bright white, making the blue water and dark berries stand out.

SHAMPOO 20ml

Hotel shampoo

EN

A hotel shampoo with a delicate blackberry scent is a delicacy for the skin looking for relaxation. This hotel cosmetic product from the Fruitylicious line is specially designed to combine the olfactory thrill of the scented berries with the cosmetic properties that make this shampoo a product that no hotel should go without.

Shampooing pour hôtels

FR

Un shampooing pour hôtels à l'arôme suave de mûres est une délicatesse pour la peau à la recherche d'un moment de relaxation. Ce produit cosmétique pour hôtels est spécialement conçu pour combiner le frisson olfactif des fruits de bois, arômes aux propriétés cosmétiques qui transforment ce shampooing en un produit qui ne doit pas manquer d'aucun hôtel.

PRODUCT CODE

10021

BOX QUANTITY

200

SHOWER GEL 20ml

Hotel shower gel

EN

The freshness with bitter notes of grapefruit found in the hotel shower gel of the Fruitylicious cosmetic line opens new horizons in the world of hotel cosmetics, due to the combination of colour and scent. The fine texture and the lack of parabens transform this hotel shower gel into a feast for the skin, which will become soft and covered with an intense citrus scent.

FR

Gel douche pour hôtels

La fraîcheur aux notes amères de pamplemousse du gel douche pour hôtels de la gamme Fruitylicious ouvre de nouveaux horizons dans le monde des produits cosmétiques pour les hôtels, dû à la combinaison de la couleur et de l'arôme. La texture fine et le manque de parabènes font de ce gel douche pour hôtels un festin pour la peau qui sera adoucie et enrobée d'un parfum intense d'agrumes.

PRODUCT CODE

10031

BOX QUANTITY

200



MIXED GEL 20ml

Hotel 2 in 1 mixed gel

EN

The sweet scent of melon has found a reliable companion in the freshness of the lime, creating the hotel shower mixed gel from the Fruitylicious line of cosmetics. This fine hotel cosmetic product cleans, nourishes and refreshes the skin, due to the special texture and the lack of parabens that this hotel shower gel combines.

Gel douche 2 in 1 mixte pour hôtels

FR

L'arôme douce de melon a trouvé son compagnon de confiance dans la fraîcheur du citron vert, le tout dans le gel douche mixte pour hôtels de la gamme Fruitylicious. La finesse avec laquelle ce produit cosmétique pour hôtels nettoie la peau, la soigne et la rafraîchit est due à la texture spéciale et au manque de parabènes que ce gel douche pour hôtels combine.

PRODUCT CODE

10041

BOX QUANTITY

200



SHAMPOO 10ml

Hotel shampoo

EN

Shampooing pour hôtels FR

The package of this hotel shampoo from the Fruitylicious cosmetic line innovates on several levels. Firstly, its form is unique, specially created for this hotel cosmetic line. However, the most important element to hotel chains and their customers is the hotel shampoo within that package, with a scent identical to the one of blackberries in the woods.

Le shampooing pour hôtels avec cette forme de la gamme Fruitylicious innove sur plusieurs plans. Premièrement, son emballage est unique dans ce domaine, spécialement conçu pour cette gamme. Le plus important pour les chaînes hôtelières et leurs clients, pourtant, est le shampooing pour hôtels à l'intérieur de cet emballage à l'arôme telle les mûres des bois.

PRODUCT CODE

10020

BOX QUANTITY

350



SHOWER GEL 12ml

EN

Gel douche pour hôtels FR

Hotel shower gel

The pyramid-shaped sachet of this hotel shower gel is just the beginning of a refreshing and relaxing shower, ready to pamper hotel clients with intense bittersweet grapefruit scent. The skin is efficiently cleansed due to the properties of the Fruitylicious hotel shower gel, but it is also protected due to its neutral pH.

L'emballage pyramidal dans lequel peut être retrouvé ce gel douche pour hôtels représente juste le début d'une douche relaxante et revigorante, prêt à gâter les clients de l'hôtel avec une arôme intense-amère de pamplemousse. La peau est nettoyée efficacement grâce aux propriétés de ce gel douche pour hôtels de la gamme Fruitylicious, mais aussi protégée, grâce à son pH neutre.

PRODUCT CODE

10030

BOX QUANTITY

350



MIXED GEL 20ml

Hotel 2 in 1 mixed gel

Even a small pyramid-shaped sachet can trigger an explosion of fragrances! The hotel shower mixed gel takes the shape of the ancient pyramids due to the innovative Fruitylicious line of hotel cosmetics and combines intense delicious melon scent with an aristocratic lime aroma. This adds fragrance and a fruitful complementarity, for efficient and delicate hair and skin cleansing.

Gel douche 2 in 1 mixte pour hôtels

Même dans un petit emballage sachet pyramidal peut être découverte une explosion d'arômes ! Le gel douche mixte pour hôtels qui prend la forme des pyramides antiques grâce à l'innovante gamme Fruitylicious, combine délicieusement l'arôme intense du melon à l'aristocratique parfum du citron vert, qui lui ajoute une saveur et le complète fructueusement, pour le nettoyage efficace de la peau et des cheveux !

PRODUCT CODE

10040

BOX QUANTITY

350



Hotel shower gel

The hotel shower gel with a pump dispenser, part of the Fruitylicious line of hotel cosmetics, harmoniously blends the bittersweet and refreshing grapefruit scent with a fine texture suitable for all skin types. The feeling of intense freshness of this paraben-free and neutral pH hotel shower gel is equalled only by the brightness of the skin cleansed with it.



PUMP DISPENSER SHOWER GEL 300ml

Gel douche pour hôtels **FR**

Le gel douche pour hôtels en bouteille à pompe, qui fait partie de la gamme Fruitylicious, combine harmonieusement l'arôme amère et rafraîchissant du pamplemousse à sa texture fine pour tous types de peau. La sensation de fraîcheur intense que ce gel douche pour hôtels sans parabènes et avec un pH neutre offre, est égale uniquement par la brillance de la peau nettoyée par celui-ci.

PRODUCT CODE

10301

BOX QUANTITY

18

Hotel shampoo

The blackberry hotel shampoo from the Fruitylicious line of cosmetics is a true sensorial experience! For the tactile sense, this hotel shampoo has a fine texture and a matching freshness designed to vitalise the scalp. For the olfactory sense, this hotel cosmetic product brings a fruity delight, which transforms the blackberry fragrance in a scented relaxation. The Fruitylicious hotel shampoo is a complete pampering experience.



PUMP DISPENSER SHAMPOO 300ml

Shampooing pour hôtels

Le shampooing pour hôtels aux mûres de la gamme Fruitylicious est une véritable expérience sensorielle ! Au niveau tactile, ce shampooing pour hôtels a une texture fine, pleine de fraîcheur pour le cuir chevelu. Au niveau olfactif, ce produit cosmétique pour hôtels apporte un délice fruité, qui transforme l'arôme des mûres de bois en relaxation parfumée. Le shampooing pour hôtels Fruitylicious est une complète gâterie.

PRODUCT CODE

10300

BOX QUANTITY

18

PUMP DISPENSER MIXED GEL 300ml

EN

The Fruitylicious hotel mixed shower gel combines many features. Firstly, being a mixed shower gel, it is suitable for both body cleansing and hair washing. Last but not least, the combination of its basic scents, melon and lime, creates the intense freshness that makes the Fruitylicious cosmetic line such a delicious treat for skin and hair.



Gel douche mixte pour hôtels **FR**

Le gel douche mixte pour hôtels de la gamme Fruitylicious combine plusieurs caractéristiques. Premièrement, étant un gel douche mixte pour hôtels, il est approprié autant pour nettoyer le corps, que pour laver les cheveux. Enfin, la combinaison entre ses arômes de base, melon et citron vert, crée la fraîcheur intense spécifique à la gamme Fruitylicious.

PRODUCT CODE

10302

BOX QUANTITY

18



Hotel soap

EN

The intense grape aroma of this hotel soap is just the beginning of the experience for the hotel customers where this Fruitylicious line of cosmetics exists. In addition to its intense perfume, the hotel soap from this line has a flow-pack wrap that offers both elegance and opening with ease. The Fruitylicious hotel soap is ready to amaze!

SOAP

15gr

FR

Savon d'hôtels

L'arôme intense de raisins du savon d'hôtels est juste le début pour les clients des hôtels dans lesquels il y a ce produit cosmétique de la gamme Fruitylicious. En plus de son parfum intense, le savon d'hôtels de cette gamme est emballé dans un emballage flow-pack, qui lui confère tant d'élégance, que facilité lors de l'ouverture. Le savon pour hôtels de chez Fruitylicious est préparé pour éblouir !

PRODUCT CODE

10010

QUANTITY

1000



**WALL-MOUNT
DISPENSER
LIQUID
SOAP** 460ml



**WALL-MOUNT
DISPENSER
MIXED GEL** 460ml

EN

Hotel liquid soap dispenser

The liquid soap is mandatory in any hotel, but what matters the most is the quality of the soap. The Fruitylicious 460ml tube of hotel liquid soap has an intense tonic effect due to its strong grapefruit fragrance. Its scent combined with its fine texture work harmoniously together so that the customers' hands are constantly clean and hydrated.

FR

Distributeur à mur
Savon liquide pour hôtels

Le savon liquide existe obligatoirement dans tout hôtel, mais il est important de quelle sorte de savon il s'agit. Dans le cas du savon liquide d'hôtels de la gamme Fruitylicious, en tube 460 de ml, celui-ci a un effet tonique intense, grâce au fort arôme de pamplemousse, qui se combine avec sa texture fine pour que les mains des clients soient tout le temps propres et hydratées.

PRODUCT CODE

10000

BOX QUANTITY

24

EN

Hotel 2 in 1 mixed gel dispenser

The hotel shower mixed gel has two functions: it cleanses your body and it washes your hair. From this point of view, there cannot be a more suitable option for hotel customers than the Fruitylicious mixed shower gel in a 460 ml tube, deliciously fragrant, due to the combination of the melon and lime flavours.

FR

Distributeur à mur
Gel douche 2 in 1 mixte pour hôtels

Le gel douche mixte pour hôtels remplit deux fonctions : nettoie le corps et lave les cheveux. De ce point de vue, pour les clients des hôtels il ne peut y avoir une variante plus parfumée que le gel douche mixte en tube de 460 de ml de la gamme Fruitylicious, délicieusement arôme, grâce à la combinaison entre l'arôme du melon et celle du citron vert.

PRODUCT CODE

10005

BOX QUANTITY

24

SHAVING KIT

Hotel Shaving kit

Any hotel must meet their customers' needs to the smallest details and one of the hotel accessories that are needed by the hotel customers of both sexes are hotel shaving kits. The Fruitylicious line of hotel accessories brings forward the hotel shaving kits, that contain a small and efficient shaving device and a shaving foam of the highest quality.

PRODUCT CODE: 10110

BOX QUANTITY: 350

EN

Kit de rasage pour hôtels

Tout hôtel doit répondre aux besoins des clients dans les plus petits détails, et l'un des accessoires d'hôtel qui sont nécessaires aux clients des deux sexes est le kit de rasage pour hôtels. Ceux de la gamme Fruitylicious viennent sous la forme de kits de rasage pour hôtels qui comprennent un petit rasoir performant, ainsi qu'une mousse à raser de la meilleure qualité.

FR

SEWING KIT

Hotel sewing kit

EN

The hotel customer care appears in the finest details. The Fruitylicious accessory line has a hotel sewing kit that takes care of every little problem that customers may experience, from torn fabric to unstitched buttons. Thus, customers can continue their day care-free, knowing that this hotel sewing kit is always handy.

PRODUCT CODE: 10050

BOX QUANTITY: 350

FR

Kit de couture pour hôtels

Le soin d'un hôtel pour ses clients se matérialise dans les plus petits détails. Le kit de couture pour hôtels de la gamme Fruitylicious prend soin de tout petit problème que les clients pourraient rencontrer, dès une déchirure jusqu'aux boutons dé cousus. Ainsi, les clients peuvent continuer tranquillement leur journée, en sachant que ce kit de couture pour hôtels leur est toujours à portée de main.



SHOWER CAP

Hotel shower cap

Unintentionally soaking your hair, especially long hair, is an annoyance that many hotel customers experience. Fortunately, the Fruitylicious line of cosmetics is also equipped with a hotel shower cap that assures the complete dryness of the hair. This type of hotel shower cap is comfortable and fully waterproof.

PRODUCT CODE: 10060

BOX QUANTITY: 350

EN Bonnet de douche pour hôtels

FR Les cheveux mouillés sans le vouloir, mais surtout lorsqu'ils sont longs, c'est désagréable et beaucoup de clients des hôtels expérimentent cela. Heureusement, la gamme Fruitylicious est dotée d'un bonnet de douche pour hôtels, qui assure que la totalité des cheveux reste sèche. Ce type de bonnet de douche pour hôtels est confortable et assure l'imperméabilité complète des cheveux.

FR

SHOE SPONGE

Hotel shoe sponge

EN

Elegance knows no half measures and hotels must provide customers all the conditions for those who appreciate their elegance and always want to make it shine. Therefore, the Fruitylicious hotel shoe sponge is always prepared to make a difference between a dirty shoe and one that glistens in the sun.

PRODUCT CODE : 10085

BOX QUANTITY: 350

FR Eponge à chaussures pour hôtels

FR

L'élégance ne connaît pas de demi-mesures, et les hôtels doivent s'assurer que les clients aient toutes les conditions pour que ceux qui tiennent à leur élégance puissent toujours la mettre en évidence. Ainsi, l'éponge à chaussures pour hôtels de la gamme Fruitylicious est prête à faire toujours la différence entre une chaussure sale et une brillante aux rayons du soleil.



VANITY KIT

EN

Hotel vanity kit

The Fruitylicious hotel vanity kit is the one that confirms the expression "clean from head to toe". It contains cotton swabs and cotton pads, through which this hotel vanity kit is able to meet most needs that each and every hotel customer may have.

PRODUCT CODE : 10070

BOX QUANTITY: 350

FR

Kit de toilette pour hôtels

Le kit de toilette pour hôtels de la gamme Fruitylicious est celui qui assure la confirmation de l'expression „propre de la tête aux pieds !". Etant composé de bâtonnets d'oreille pour le nettoyage des oreilles et des disquettes démaquillantes, ce kit de toilette pour hôtels est capable de répondre aux plus cachés des besoins que les clients des hôtels pourraient avoir.



COMB

EN

Hotel comb

Neat hair is a sign of self-respect and, for most hotel customers it can make the difference between starting the day right and being worried about rebel hair. The Fruitylicious hotel comb ensures the customer's capability of thoroughness and of always being able to get out of the hotel room perfectly combed.

PRODUCT CODE : 10065

BOX QUANTITY: 350

FR

Peigne pour hôtels

Les cheveux arrangés sont le signe du respect de soi, et pour la majorité des clients des hôtels, cela peut faire la différence entre démarrer la journée de bon augure ou être tout le temps inquiet à cause des cheveux rebelles. Le peigne pour hôtels de la gamme Fruitylicious s'assure que quelle que soit la méticulosité des clients, ils seront toujours capables de sortir de leur chambre d'hôtel à l'air parfaitement soigné.

DENTAL KIT

EN

Hotel dental kit

Oral hygiene is one of the essential aspects of proper body hygiene. The Fruitylicious hotel dental kit takes care of the basic needs of hotel customers to brush their teeth using a universal toothbrush and minty, refreshing toothpaste available in this kit.

PRODUCT CODE : 10100

BOX QUANTITY: 350

FR

Kit dentaire pour hôtels

L'hygiène orale est l'un des éléments essentiels pour une hygiène corporelle adéquate. Le kit dentaire pour hôtels de la gamme Fruitylicious prend soin du besoin de base des clients des hôtels de nettoyer leurs dents, en utilisant la brosse à dents universelle et le dentifrice parfumé et rafraîchissant que ce kit dentaire pour hôtels met à leur disposition.





FRUITYLICIOUS SAMPLE PACK

Hotel amenities sample kit

EN

The Fruitylicious hotel amenities sample kit is a delicious mix of all the scented flavours of these hotel products. As soon as the cosmetic sample kit for hotels would have been opened, any hotel manager will realise that the fresh chromatic mix and an intensely scented interlacing is what the Fruitylicious range offers the best. A bittersweet experience, a diversified and intense pleasure, all have to be shared with the hotel clients looking for a moment of relaxation.

PRODUCT CODE: 10200

Kit échantillons cosmétique hôtellerie

FR

Le kit échantillons cosmétique hôtellerie de la gamme Fruitylicious est un délicieux mélange entre toutes les saveurs de ces produits d'hôtellerie. Tout propriétaire d'hôtel se rend compte, dès l'instant où il ouvre ce kit échantillons cosmétique hôtellerie, qu'il a devant ses yeux une palette vive de couleurs et une fusion intense entre les parfums de tous les produits Fruitylicious. Une telle expérience aux notes douces-amères, intenses et diversifiées, doit être partagée sans plus attendre avec tous les clients d'hôtellerie désireux de se détendre.





Fruitylicious

